
Неофіційний переклад 

 

4 травня 2017 року 

 

Шановний Андрію Кудін! 

Після повернення до Пекіну хочу висловити щиру подяку за надану 
можливість зустрітися з Вами 11 квітня 2017 року. Завдяки чудовій 
організації зустрічі з боку української сторони та Вашій щирій гостинності 
візит делегації представників системи правової охорони інтелектуальної 
власності м. Пекін до України був дуже успішним. 

У Вашому відомстві ми провели дуже корисну та цікаву дискусію щодо 
розвитку та потенційних можливостей сфери інтелектуальної власності. Ви 
детально ознайомили нас з діяльністю Вашого відомства та системою 
правової охорони інтелектуальної власності України; ми були вражені 
презентацією української сторони й отримали багато нової корисної 
інформації. Завдяки Вашому сприянню та допомозі ми відвідали також деякі 
інші установи, де в дружній атмосфері поспілкувалися з професіоналами у 
сфері інтелектуальної власності та представниками промисловості. Усе це 
дозволило нам краще зрозуміти процес розвитку інновацій в Україні. 

Від імені нашої делегації та особисто від мене дозвольте висловити Вам 
глибоку повагу та щиро подякувати за чудову організацію та проявлену 
гостинність. Ми також запрошуємо Вас відвідати Пекін за найближчої 
нагоди. 

Я хочу побажати Вам усього найкращого в майбутньому, а також якомога 
більш ефективного розвитку сфери інтелектуальної власності в Україні. 
Сподіваюся також на подальший розвиток нашої двосторонньої співпраці. 

З повагою, 

Хонг ВАНГ, 

Генеральний директор  

Офісу з питань інтелектуальної власності м. Пекін 


